
KÄYTTÄJIEN KOKEMUKSIA 

VALOKUIDUSTA 
 

”Netin käyttö on nyt miellyttävää, kun ei tarvitse enää odotella 

minuuttitolkulla sivujen tai videoiden lataamista vaan ne 

aukeavat saman tien. Suosittelen kuitua ihan kaikille. Vaikka 

käyttäisit nettiä ihan vain pankkiasioihin tai lehtien lukemiseen, 

kaikki toimii niin paljon paremmin.” - Seppo Finne 

 

”Nyt, kun konkreettisesti tiedän tämän yhteyden eron entiseen, 

voisin koettaa havainnollistaa sitä seuraavasti: ilman 

valokuituyhteyttä jääminen tuntuisi siltä kuin Kärpät putoaisi 

suoraan finaaleista kakkosdivisioonaan ja olisi siellä kymmenen 

vuotta.” - Timo Wiander 

 

”Nämä "asiantuntijat" antoivat asiantuntevia lausuntoja ja olivat 

sitä mieltä, ettei minulla ole mitään syytä ottaa valokuitua. 

Heidän lausuntonsa perustuivat ihan mutu-tuntumaan, vailla 

mitään oikeaa tietoa asioista. Onneksi päätin kuitenkin lähteä 

mukaan. Tämä yhteys on ollut niin paljon parempi kuin osasin 

kuvitellakaan. Nyt minua kyllä harmittaisi ihan kympillä, jos 

tällainen tilaisuus olisi jäänyt hyödyntämättä!” - Tapani Niskanen 

 

Lähde: Oulunseudun Laajakaistan internetsivut http://www.olka.fi 


